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”Vil ministeren redegøre for, om henvendelser fra offentlige myndigheder 

angående børn i dag sendes til begge forældre, hvis der er to forældre - uanset 

om disse er samlevende, gift eller ingen af delene?” 

 

 

Jeg har ikke en samlet oversigt over offentlige myndigheders praksis på områ-

det, som kan være meget varierende i forhold til blandt andet indretning af de 

forskellige myndigheders IT-systemer.  

 

Jeg modtager løbende henvendelser fra forældre og er derfor opmærksom på, at 

offentlige myndigheder har forskellige tilgange og forskellig praksis i forhold til, 

hvordan de kommunikerer oplysninger om børn til deres forældre. Herunder er 

jeg blandt andet opmærksom på, at kommunerne har forskellig praksis på om-

rådet.  
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